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 28.11.2019ישי חמיום  9 דף מידע מס.       

 

 לחברי ותושבי מעוז 

מעצם טבעם של דברים, רוב ההתרחשויות והמהלכים שנעשים, מרוכזים כמעט רק בין ארבעת 
קירות המזכירות, ומעט יוצא החוצה לציבור. זאת ההזדמנות לפרוש חלק מהדברים הרבים 
בהם אנו עוסקים במלוא המרץ, תוך שיתוף פעולה טוב בין העסקים לקהילה, בין ההנהלות, 

 בין ממלאי התפקידים. –וחשוב ביותר 

בנושא האחרון רק אוסיף שבנינו תשתית ניהולית טובה, שבין היתר היא נבחנת ביכולת 
להתגבר על משברים ואתגרים. מקרה כזה עומד בפנינו בעת הזו, עם סיום עבודת עדנה 

כמנהלת קהילה. דף מפורט יותר נשלח בנפרד, אך אוסיף ואדגיש שאנו ממשיכים להוביל את 
כים בהם אנו עוסקים, לצד הניהול השוטף, גם במצב זה, ואנו פועלים שציבור החברים, התהלי

התושבים וקהילת מעוז בכללה, לא יפגעו בתקופה זו עד שנאתר מנהל/ת קהילה למעוז, תהליך 
 שיתכן וייקח כחודשיים שלושה.

ל בתחום העסקים אשאיר את התיאורים המפורטים ליפתח הרחול. ברצוני לשים דגש ע
 מהלכים אסטרטגיים רחבים אותם אנו מקדמים ביחד:

  הסדרת המבנה התאגידי, בחינה ותיקון של  –ארגון מחדש של מבנה המערכת העסקית
התקנונים של העסקים, והבהרת יחסי הגומלין בין התאגידים השונים, תאגיד האחזקות 

 "ייצור ופיתוח", הקהילה ותאגידים קשורים אחרים.
חנים איחוד של רואי החשבון, כך שפירמה אחת של רואי חשבון יעשו את במסגרת זו אנו בו

 הדוחות והבקרה הנדרשת בכל התאגידים.

  ,אנו מגבשים מודל של אסטרטגיה פיננסית שלוקחת בחשבון את כלל הקיבוץ על תאגידיו
ויוצרת מודל התנהלות פיננסית אחראית ומחושבת, תוך ראייה לטווח רחוק של איתנות 

 העסקים והקהילה של מעוז.ופיתוח 

יבים להביא תוצאות טובות יותר בענפים ובפעילויות הקיימות, ובמקביל ברור לנו שאנו מחו
לפתח עוד מקורות הכנסה בעסקים. הכוונה למצוא מקורות פרנסה אחרים, וככל שנמצא גם 

 להרחיב את מגוון מקורות ההכנסה, כך שלא נתבסס רק על החקלאות כמקור הכנסה.

ור, אנו מתמודדים עם אתגרים לא פשוטים. כידוע, חוץ מהקשיים שחווים ברוב כאמ
הקיבוצים והמשקים החקלאיים באופן כללי כתוצאה מהמדיניות הממשלתית, אנו מטפלים 
בסיטואציה המיוחדת שיש לנו ברפת, מנסים למזער נזקים, וחושבים על עתיד הרפת במעוז 

ולדאוג לקיומו שנים קדימה. לצערנו עתיד הענף מתוך מגמה לחדש את הענף החשוב הזה, 
 בארץ כולה אינו ידוע, ואנו נדרש לקבל החלטות לא פשוטות ברמת אי וודאות גדולה.

פרט לכל אלו, אנו מטפלים בנושא הקרקעות של מעוז. שכפי שידוע, הקרקע היא אחד 
ת מקצועי של עו"ד מהנכסים החשובים ביותר לכל קיבוץ, ובטח שלמעוז. לצורך כך גייסנו צוו

ושמאי מקרקעין המתמחים בתחום, וביחד אנו מנהלים מגעים עם רמ"י )רשות מקרקעי 
 ישראל, מה שפעם נקרא "המינהל"( במטרה להסדיר את מצב וייעוד הקרקעות של מעוז.

דבר נוסף שבטיפול, הוא תוואי הכביש לכפר רופין. כביש זה עובר למעשה בתוך שטח שנחשב 
שטח תעסוקה של מעוז, וגוזל מאתנו שטחים בעלי ערך אלו, הנחוצים לנו לשטח תעשיה ו

להתפתחות עתידית. קיימת תכנית להעתיק את הכביש מזרחה, דבר המונע מאתנו להתרחב 
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מעבר לכביש הקיים. מצב זה צריך לבוא על פתרונו כמה שיותר מהר! ואנו לפני פגישה עם 
 משרד התחבורה בנושא זה.

 כזים בעיקר בשלושה נושאים הקשורים האחד לאחרים:בקהילה, אנו מתר

 שיוך ותוספת לתקציב הגמלאים פנסיהתהליך ההסכמות העוסק בהסדרת והבטחת ה ,
של חברים על ידי מסלול מעבר מחברים בעצמאות  ואיחוד סטטוסים נכסיםהפירות 

 כלכלית לחברות מלאה.

  קליטה" והסדרת בתים ומגרשים קידום הקליטה במעוז, כולל הכשרת מגורים כ"מחסנית
 המיועדים לקליטת חברים חדשים.

  קידום טיפול בתשתיות בקיבוץ הישן, הקמה של שכונה חדשה בצד דרום, ושינוי התב"ע
 למעשה תכנית שימוש בקרקע לצורך הרחבת הישוב ובניה למגורים( –)תכנית בינוי ערים 

צגת ההצעה שגיבש הצוות לציבור, "ישורת האחרונה" שלו. לאחר ה תהליך ההסכמות נמצא ב
אנו נערכים לדיון בשיטת "שולחנות עגולים" בו נחזור ונדון בשיתוף חברי הקיבוץ כולם בפרטי 

ההצעה, ולאחר מכן נגבש הצעה סופית שתבוא להצגה באסיפה ובקלפי. בנושא זה ברצוני 
את כלל  להבהיר, שההצעה שתבוא בסופו של דבר, הינה הצעה כוללת ומגובשת, שרואה

ההיבטים במרקם העדין הזה שבין צרכי החברים והקהילה, בין צרכים אלו לצרכים של קיום 
עתידי של הקיבוץ, ובין האוכלוסיות השונות בחברי הקיבוץ. כל זאת התגבש בעבודה ארוכה 

ומאומצת של הצוות שעסק בכך, ולכן כל רעיון פרטי כזה או אחר אינו יכול לבוא במקום 
 זו.הצעה כוללת 

בתחום הקליטה, לאחר שאושרה ההצעה לעלות מופחתת לבתים קיימים, אנו עובדים על 
הכשרת מגרשים ובתים נוספים לקליטה, ופועלים למען הסדרה של בתים שישמשו כ"מחסנית 

קליטה", קריא: בתים זמניים שאליהן יכנסו משפחות המיועדות לקליטה עד שיעברו את 
 בתי קבע להיכנס אליהם.תהליך הקליטה ועד שיהיו להם 

בנושא התשתיות, שחלקו קשור להכשרת המגרשים לקליטה וחלקו קשור להרחבת הקיבוץ 
דרומה, אנו מטפלים בעזרת המועצה מול הגופים התכנוניים והמממנים בכוונה לזרז תהליכים 

 ולקדם את בניית הבתים, שהמחסור בהן מהווה חסם לקליטה עתידית.

 מקדמים תכניות לשנה הבאה בעסקים ובקהילה.  בד בבד עם כל אלו, אנו

אנו עובדים עם כל מרכזי הענפים והפעילויות במטרה להציג את התכניות לקראת סוף שנה זו 
 .2020או במהלך ינואר 

כפי שכתבתי בתחילת דברי, האתגרים רבים ולא פשוטים, ואנו נדרש להתגייסות החברים, 
 אנו נדרש לתכנית אחראית, מבוקרת וזהירה.ולהבנה שלמען עתיד מעוז בשנים הבאות 

לסיום ברצוני להודות לכל אלו המושכים בעול במשך השנה כולה, כל אחד בתחומו, מתוך 
אחריות ומקצועיות, על מנת ליצור ביחד קיבוץ )קהילה ועסקים כאחד( טוב יותר, בריא יותר 

 ואיתן לשנים רבות קדימה.

אני מאחל לכולנו הרבה אור, שנה של קרוב לבבות,  לקראת חג האור, וחג החגים הקרב ובא,
 שנה שבה המילים "סבלנות, סובלנות ותקווה" יהיו אבן השתיה של התרבות במעוז חיים.

 

 יו"ר, גור מלמד בברכה,

 משולחנו של מרכז המשק
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בשבוע הבא הנהלת ייצור ופיתוח תקיים ישיבה על סיכום תשעת  :2020תכנית עבודה 
תקציב מול ביצוע. ההנהלה קיימה דיונים עם כל מנהלי הענפים לגבי  – 2019החודשים של 

, כולל השקעות. נכון להיום סיימנו את העבודה והמטרה היא להביא 2020-תכניות העבודה ל
 את התכנית לאישור האסיפה עד לאמצע דצמבר.

כוחן נבחר לטפל ברישום תאגידי ותקנוני מעוז. המטרה -: עו"ד גילי עוז ממשרד עוזןאגידיםת
 היא לעשות סדר, מבנה ארגוני וכל הקשור בכך יחד עם משרד רו"ח של הקיבוץ.

העברנו בקשה להצעה ראיית חשבון לכל התאגידים במעוז חיים. עד היום  :מכרז רואה חשבון
 ט ולרכז הנתונים. לקראת סוף השנה נצא לדרך חדשה.רואי חשבון וקשה לשלו 4יש 

: התקיימה פגישה עם מנהל המחוז ברמ"י בהשתתפות נציגי הקיבוץ זכויות מסחריות בקרקע
ועו"ד איתן ניר במטרה לקבל חזרה זכויות מסחריות בקרקעות מעוז שנלקחו עם מכירת 

ינהל בהחזרת חלק השטח לרשות שדות התעופה. מנהל המחוז הבטיח לתמוך בהנהלת המ
 מהזכויות למעוז.

: התקיימה פגישה עם רפי אלון לגבי חלקה של מעוז בפרדס האזורי. בשלב ראשון פרדס אזורי
דונם מתוך השטח הכללי  380דונם לעיבוד בשטחים שנעקרו. למעוז יש  130גד"ש מעוז קיבל 

קשה לבצע את הדונם שנותרו. הגשנו ב 800של הפרדס. בתחילת השנה מתוכנן לעקור את 
שנים. על השטח מתוכנן לקום פרויקט סולארי קרקע.  4-העבודה בתמורה לעיבוד השטח ל

מכיוון שלמעוז אין זכויות שימוש לא חקלאי, ביקשנו שבחלוקת השטחים יתחשבו בנו ויתנו 
 לנו את השטחים הטובים ביותר לעיבוד.

המשך קיום רפת במעוז ונעשים : מצורף הדיווח של יריב. ההנהלה רואה חשיבות גדולה לרפת
 כל המאמצים לשמר ולחדש את פעילות הרפת בהמשך.

 : התקיימה פגישה להקמת שותפות לגידול צבר ללא קוצים עם חוות אורלי. גידול צבר

החודשים האחרונים מראות שיפור משמעותי לעומת אשתקד. השנה  10: התוצאות של מדגה
 השנה לתוצאות סופיות.התחזית לסיים ברווח יפה. נמתין לסוף 

קיבוצים בעיבוד, ייבוא ומכירת דגים. נציגי דגת הארץ הציגו  4: שותפות של דגת הארץ
בהנהלה תכנית לייבוא דגים כמוצר משלים לדגים המקומיים. ההנהלה אישרה לדגת הארץ 

על מנת להפחית  50%להתקדם. בהנהלה הקרובה נביא לדיון האם להוביל מהלך של שותף עד 
 כון ושותף לשאת בנטל הביטחונות.הסי

: בימים אלו מגיעים כל החשבונות על היבול שנקטף ובמהלך החודש נדע מה התחזית מטעים
 לסוף השנה.

: הנוהל אושר בהנהלה ופורסם לציבור החברים, ייכנס לתוקפו החל מישיבת נוהל קדנציות
 ההנהלה הקרובה ומעתה נפעל על פיו.

מה פגישה עם פולירז, מדגה, עסקים וחינוך להכנת תכנית : התקיינראות הכניסה למעוז
לפיתוח ושיפור נראות הכניסה לקיבוץ, כאשר פולירז, מדגה ועסקים יממנו את החומרים 

 ונוער מעוז ייקח על עמו את הביצוע.

נקבעה פגישה עם נתיבי ישראל וראש המועצה במטרה לקדם הזזת הכביש ויצירת : 6688כביש 
 יותר שיאפשר בהמשך להעביר את הרפת אם יוחלט.שטח מחנה גדול 

 בברכה, יפתח הרחול.

 

 

 גד"ש מעוז 

 ברכנו השם אלוקינו בכול מעשה ידינו וברך את שנותינו ותן טל ומטר על פני האדמה. 
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טל ומטר על פני האדמה ובמילים פשוטות גשם גשם. זהו המצרך המבוקש ביותר בשביל עובדי 
 כם למעלה ובקשו גשם. תודה.הגד"ש. לכן בבקשה שאו מבט

דונם שחרשנו. כרגע אנחנו  800-דונם אספסת במקום כ 900-לפני כחודש התחלנו בזריעה של כ
 ,ה וקונועיםונות השקיכמ ,הנבטנו על ידי המטרהדונם אספסת. זרענו  2,700-עומדים על כ

 ולאחר מכן רססנו בפולסאר ובזארגן למנוע עשביה ולהשמיד עשביה קיימת. 

עבודת  1,500שלנו ועוד  4,500דונם:  6,000-סיום זריעת האספסת עברנו לזריעת חיטה כעם 
מחגנו את הקונועים מאספסת לחיטה והתחלנו  ,חוץ. לאחר הזריעה הכנסנו קווי המטרה

 להשקות. 

דונם לאבטיח סימון ערוגות השקיה  520 -עבודות אחרות שמתבצעות בימים אלו: הכנת כ
זרנו קומפוסט והכנו ערוגות. ממשיכים להשקות את הבצל. כולנו תקווה ותיחוח. בעגבניות פ

 שירד גשם בקרוב ויחסוך הוצאות ועבודה.

 עבודה. 120%תודה לכל העובדים החרוצים והמסורים שנותנים בימים אלו 

 

 עלמותה של לאסייהמסתורין סביב ה

 .של תסריטים שחוריםשעות  24, שעות של דאגה 24, שעות של פחדים 24, שעות של חרדה 24

 נעלמה.  זה מה שעבר עלינו ביממה שלאסי

ה ונסעתי לגד"ש. בד"כ היא רצה אחרי. אך באותו היום היא התעכבה. היה עדיין בבוקר שחררתי אות 6-ב
  חשוך, שעון קיץ, ורצתה לחטוף עוד כמה דקות שינה.

 היא לא שם.עדיין איננה. נסעתי הביתה,  12-עדין לא הגיעה, יצאנו לשטח ב 8-ב

 עד ארבע אחה"צ החזקתי מעמד. 

בארבע התחילו החיפושים. נעזרתי בעלמה ובקבוצות הווצאפ. חיפשנו בקיבוץ ומחוצה לו אך הילדה איננה. 
 ואז התחילו הסרטים השחורים. 

        תן להם להרכיב ממשלה.יהשמאלנים העלימו אותה כי היא נובחת עליהם ופחדו שלא ת

או שהתאילנדים לקחו אותה לקרבות  לחם באלימות במגזר הערבי.ילקחו אותה לה או שחברנו הערבים
 והמומחים אמרו לי היא הלכה למות באיזה מקום. כלבים.

 החושך ירד ואיתו גם הלב לתחתונים.      הרגשתי רע מאוד.

 מאוחר. עידן המשיך לחפש אותה עד המשכנו בחיפושים לתוך הלילה, צפירות של הדודג' וקריאות לאסי.
 אני ניסיתי להירדם אך לא הצלחתי. כל שעה פתחתי את הדלת לראות אם הגיעה.

 לעבודה בלי לאסי. עצבות על פניי. יצאתי לעבוד. בבוקר הלכתי

 הנסיכה מחכה לך ליד הרכב. היא הגיעה. –טלפון מזמיר  8:30ב

 שאלתי אותו אתה בטוח שזו היא ולא כלב אחר דומה לה.

 אותה.טסתי הביתה לראות 

 חטפה צעקות איפה היית. וגם נשיקות וחיבוקים. 

דמעות של אושר זלגו מעיני ושטפו את פניי. תעלומה.  מסתורין. איפה היא היתה? אולי לכם הקוראים יש 
  פתרון.

 דניקו

 

 ע ברפת?אז מה נשמ
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 ירידה מהווה והדבר חשודות פרות 12 רק נמצאו הרביעית בבדיקה, איתנו עדיין השחפת מחלת
 .האירוע של והמלווים הסובבים כל את מאוד מעודד אשר דבר האחרונה מהבדיקה דרסטית

 לראות ונוכל לגמרי נקייה תהיה שהיא בתקווה בינואר הנוספת הבדיקה לעבר קדימה הפנים
 .הושמדו אשר חשודות פרות 138 נמצאו כה עד .מתקרב רועיהא סוף את

 מהמחלה סופית יציאה עד לרפת חדשים ראשים להכנסת והאיסור בפרות החוסר בעקבות
 מנסים אנו באופק ממשלה ואין בני עם רב עדיין שבני מכיוון .למכסה ביחס בחלב מחסור נוצר

 .הבאה לשנה יעבור השנה הביצוע אי של שהחלק מהלך להוציא

 שיפוצים בנושא ומתקדמים למחלה קשר ללא נמשכים במעוז הרפת עתיד על הדיונים
 .המחלה אחרי של ליום והרחבות

 .הכל אחרי אנחנו מהיום שנה שחצי לעצמנו ונאחל טובים יותר לזמנים בתקווה

 .הרפת וצוות וישנו יריב, בברכה

 

************ 

 

 מהנעשה בתשתיות מעוז

                            , ההנצחה גן באזור חדש משחקים גן לבניית העבודה החלה: משחקים גן
  .השנה סוף עד, הגן הקמת לסיום הצפי

 שידרוג לביצוע חברות מספר מול ארוך ומתן משא לאחר: אופטי סיב
 אחת תיבחר מהם חברות שתי הגמר לקו הגיעו, בקיבוץ האינטרנט תשתיות

 בשבועות תתקבל המבצעת החברה זהות לגבי ההחלטה. העבודה ביצוע לצורך
 על אינטרנט שירותי לקבלת נעבור 2020 שנת שבמהלך הוא הצפי, הקרובים

 .אופטי סיב גבי

 לשיפוץ הראשוני התכנון שלב הסתיים: יבניאלי בית
 בישיבה ההנהלה לוועד יוצג התכנון, יבניאלי בית

 הצגת לאחר, הציבור לכלל יוצג מכן ולאחר הקרובה
 בניה היתר לקבלת עבודה תחל ואישורה התכנית

  .מפורט ותכנון

 עבודה החלה: ותיקים בשכונת תשתיות שיקום
 תשתיות שיקום פרויקט לתכנון המועצה בשיתוף
 ביותר ראשוני בשלב נמצאים כרגע, ותיקים בשכונת

 .הפרויקט התקדמות עם ימסרו נוספים עדכונים .התכנון צוות בחירת של

 כלל גם ובהמשך המדגה, פולירז עם בשיתוף פעילות מתקיימת: לקיבוץ הכניסה חזות שיפור
 .לקיבוץ הכניסה חזות שיפור בנושא הציבור

 

 בברכה, ניר דפנא.

 

 

 מהנעשה בחינוך...
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חודש אוקטובר כבר מסמן את סופה של השנה האזרחית, אך בעצם הוא פותח את שנת 
 הלימודים החדשה.

 אז מה היה לנו?

התקיים השנה ביער אנדרטת הנח"ל בפרדס חנה, לבקשת בני הנוער הוספנו יום  – מחנה ארגון
למחנה ויצאנו לחמישה ימים מאתגרים ביותר, לשמחתנו הצטרפו אלינו השנה גם בני ובנות 

גרעין צבר שהתחברו לבני הנוער והילדים גם במהלך ההכנות שהחלו כחודש לפני היציאה 
מתחלקים לקבוצות, ראשי הקבוצות נפגשים עם במהלך החודש הקודם למחנה  למחנה.

הילדים והנוער בוחרים נושא לקבוצה, מלמדים מורל, מלמדים כפיתות ומקרמה וכמובן 
יוצאים לגיוס סופים וגיוס כפות תמרים. ההירתמות וההתגייסות של בני הנוער לטובת העניין 

 נפלאה וכלל לא מוטלת בספק.

 לקח חלק במחנה:זו הזדמנות נהדרת להודות לכל מי ש

אוהד כהן, שקד מור ומאיה אוחנה הייתם פשוט נהדרים, תפקדתם נפלא  –ראשי הקבוצות 
קבוצות שלכם לאורך כל ימי נה משותף עם מטרות משותפות, לנהל את הכלייצר מוהצלחתם 

את הילדים הצעירים, להוציא לפועל את התוכניות שעליהם עבדתם לפני והכל מחנה, להוביל ה
בכל  , תוך שימושארגוןאת החוויה של מחנה בעבור כולם ליצור  הצלחתם וח וסבלנות.באורך ר

  הערכים עליהם גדלתם.

שסייעו לפני,  טל סולץ, ג'נט מור, סמדר גרינברג, אלונה ורד ואביתר סולץ –צוות האקונומיה 
אחרי זה נראה פשוט אבל זה ממש לא, לקום לפני כולם, ללכת לישון אחרי ובמהלך המחנה, 

כולם, לערוך, לחסל, לנקות, לחתוך, לטגן לבשל ולדאוג שחלילה לא יחסר דבר, תודה רבה 
מהות, האבות והחבר'ה ישנרתמתם הכנתם ועשיתם לנו את הטוב ביותר, תודה גם לכל הא

 הצעירים שעזרו במטבח במהלך כל ימי המחנה.

נות ספורט ששילבו את כל תודה גדולה על תכנון התחנות בספורט הטבלאי, תח –לאוהד שביט 
 הילדים ואתגרו אותם במחשבה ועבודה משותפת, היה בהחלט מאתגר!

תודה מיוחדת לשופטי המחנה: צביקה קינן, גיל קרן, בתיה טל, דרור סטריקובסקי, שמעון 
גולן ויורם שחם שהגיעו למחנה במיוחד על מנת לשפוט את המחנות שבנו הילדים, עשיתם את 

 ת הראויה לכך.זה בכבוד וברצינו

ם ישממשיכים להגיע, ללוות ולעזור במחנה, לוקחים חופש מהחיים האמיתי –לצעירי מעוז 
ובאים לתמוך ובעיקר לשמור על הגחלת, תודה רבה לכם, כיף לנו וחשוב לנו שאתם כאן אתנו 

 אשמח לראות את כולכם ועוד מכם גם בשנה הבאה!!!!

 חידון בנושא מעוז בערב הראשון, בהחלט החכמנו.תודה על הכנת  –לרותם גזיאל ואלי סיגל 

 תודה על הכנת משחק הלילה לילדים ולנוער, היה כיף ומגבש. –ללימור קורן 

 .. תודה רבה בהחלט אפשר לסמוך עליך.אג לכל הציוד לפני ובמהלך המחנה.שד –לגילי רפאל 

וב גם לך שלוחה שמפקד על המחנה כבר כמה שנים במרץ רב ועם המון רצון ט –לרביב מור 
 תודה גדולה!

 יחד התגברנו על החום, הלחות והמקלחות והוצאנו לפועל עוד מחנה ארגון 

 לתפארת המסורת המעוזית בלעדי כולכם זה לא היה קורה!!!!

 

בימים אלו אני יושבת עם צוותי החינוך, הן בגיל הרך והן : חוזרים לשגרההמחנה  ואחרי
התוכניות החינוכיות והפעילויות השונות בכל יחידת גיל בבלתי פורמאלי ואנו עוברות על 

החזון החינוכי שלנו נשען על ערכי חברה  ובודקות מה משמרים, מה מחדשים ואיך מתקדמים.
עקרונות חינוכיים המהווים את הבסיס לעיצוב מערכת החינוך במעוז מלידה ועד  ,וקהילה

למערכת, חשים חלק ממנה ונשארים  מערכת חינוכית ובה אנשי חינוך המחויבים, סיום י"ב
לעבוד בה לאורך זמן. אנו מקיימים הכשרות מקצועיות לאנשי הצוות למטרת ההתפתחות 

 האישית, המקצועית ופיתוח עבודת צוות. 
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מדריכת צוות  .במעוז ניתן לווי פדגוגי מקצועי, משמעותי שמחובר לעשייה החינוכית בגיל הרך
דיה, היא מגיעה למעוז אחת לשבועיים, אביבה נכנסת לגנים הגיל הרך היא ד"ר אביבה דן מחמ

 יום,-מהיוםונותנת הדרכה לצוותים וגם מקיימת מפגש נפרד למובילות בו עולות דילמות 
אנו מקפידים על תכנים חינוכיים המותאמים לרוח וניתנת הדרכה מקצועית בנושאים שונים. 

דוריות  -הילה והתייחסות לרב התקופה והמקום, חיבור למורשת המקום ולמסורות הק
 מהוותיקים מקימי המקום ועד הילדים שהם דור ההמשך. 

    , משלביםחיבור הילדים לחקלאות, לטבע ולחגי ישראל ברוח הקהילהבנוסף עוסקים ב
תחומי יצירה ומלאכה שונים המותאמים להתפתחות הילד וגם משחקי גיבוש, קבוצה 

 ופעילויות תוכן. 

רמלי המדריכות משתתפות בפורום המדריכים האזורי שמלווה את בחינוך הבלתי פו
המדריכים, בפורום זה עולות דילמות מהשטח, ניתנות הרצאות לימודיות, בונים יחד פעילויות 

 אזוריות ובנוסף קיימים מפגשים אישיים עם הצוותים.

 

 חודשים חינוך 9 תקציב סיכום

  וחינוך בלתי פורמלי.תקציב החינוך מחולק לשניים: חינוך גיל רך 

  התקציב בנוי כמעט כולו מתשלומי הורים וההוצאה העיקרית בתקציב היא השכר.

בגיל הרך, בתחילת השנה העלינו את המחירים לילדי חוץ )עקב תוספת מע"מ( וההשלכה 
אש"ח פחות הכנסות שגרמו לחריגה  45יתה יציאת ילדים מהמערכת. ולכן יש יהראשונית ה

 רך.בתקציב הגיל ה

שייצאו כהמשך ספר ילדי החוץ עקב ירידה במ חוסר בהכנסותקיים בחינוך הבלתי פורמלי 
עלייה במחירי המזון  במקביל יש, לעליית המחירים של השנה הקודמת )תוספת מע"מ(
הנותנת מענה לכיתה א' הגדולה יחסית  והאנרגיה ותוספת בשכר עקב כניסת מדריכה נוספת

ו' -ון התפצלה לשני מתחמים לפי גילאים, לימור מובילה את ילדי ג'ילדים(: העבודה במרכז 15)
 ב'.-ומאיה יפרח מובילה את ילדי א'

 חינוך חברתי קהילתי

בנובמבר האחרון התקיים כנס הנהגות של המועצה האזורית, במהלך היום התפצלנו 
הבלתי חינוך לשולחנות עבודה לפי נושאים, אני לקחתי חלק בשולחן העבודה שדן בנושא ה

מתוך  ,בהובלת מחלקת ילדים ונוער במועצה ,התכנסנו מנהלי חינוך ומנהלי קהילות .פורמאלי
דילמות רבות עולות סביב  ,תחושה כי החינוך החברתי מהווה אתגר גדול עבור קיבוצים רבים

, כוח אדם קבוע, יציב ומקצועי פורמאלי ביישובי האזור העיקריות שבהן:נושא החינוך הבלתי 
 בים וחיבור החינוך החברתי ליישוב ולאזור.תקצי

כי לכל יישוב ישנו צורך שונה, בכל יישוב מערכת החינוך החברתית קהילתית הבנה קיימת 
 עובדת בצורה שונה והיא חשובה והכרחית. 

ם, אנו במערכת החינוך הבלתי פורמאלית במעוז קיים צוות חינוך קבוע ויציב כבר כמה שני
, כניות חודשיות ושבועיות ושמירה על המסורות הקיימות במעוזחה, תמקפידות על שגרה בטו

היום יחד עם זאת אנו עסוקות כל הזמן בחשיבה והתאמה לאור המציאות בה הילדים 
זאת על מנת לשמר כל  ,, יום לימודים ארוך וכד'(סוני, משחקי מחשב)חוגים,   "עסוקים"

 מערכת חינוך טובה ואיכותית.

 

 סופי אביסרור מנהלת חינוך, בברכת שבת שלום                

 

 לחברים שלום, -רווחה מעוז 

. נוסף באיחור ולפריפריה החולים לקופות באיחור הגיעו השפעת חיסוני השנה - חיסוני שפעת
 ממשיכים אנחנו להיום נכון, ביותר הדחופים האנשים לחיסון מנות 20 התקבלו הראשון בשלב
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 עוד לקבל דואגת יין'וג במרפאה חיסונים יש כרגע .בשטח המצב לפי קטנות בכמויות לקבל
 .להתחסן גשו אנא – שנגמר פעם בכל

 שרעיה לאחר) גרינבלט רבבה בשם חדשה סוציאלית עובדת אלינו הגיעה - עובדת סוציאלית
 זה ויום במידה, לקיבוץ שלישי ביום לשבועיים אחת מגיעה רבבה. (תאומות טוב במזל ילדה

 ישירות קשר איתה ליצור ניתן פגישה לקבוע מ"ע. במועצה גם איתה להיפגש ניתן מסתדר לא
 . 054-7954586: שלה הפלאפון, דרכי או

 .בשבת מלבד שעה בכל זמין 050-5640758 שלי שהטלפון להזכיר רוצה כן כמו

 עבורכם כאן אני .בקשה או שאלה, בעיה כל עם אלי ולפנות להתקשר אתכם מזמינה אני

   .בי תעזרו

 .נעה

************* 

 2019נובמבר  –בטחון מעוז חיים 

, הצפון בכל שעובדת חולייה קיימת, באזורנו( גנבות) פליליים רועיםילא עדים אנו - פלילי .1
 יההחול. וסיגריות כסף היא מטרתם'... וכו מכולות, יישובים הנהלות, לעסקים פורצים אלו

, שלוחות, רשפים, רוויה, רחוב, תרומות בשדי גנבות ביצעה, בשטח חודשים מספר כבר פועלת
 ...ועוד הגולן רמת', א דגניה', ב דגניה, האון, כנרת, יעקב אשדות, חמדיה

 הקשור בכל ט"משהב מול אל יםיאקטיב למהלכים נכנסים צים"הרבש - צים"רבש .2
 בטחון כי להבטיח היא מטרתנו. הרכזים העסקת ותנאי היישובים של טחוןיהב למרכיבי

 .יפגע לא העימות קו יישובי תושבי

 שערים וניהול פתיחה מערכת הכנסנו, האזורית המועצה בעזרת - שערים אפליקציית .3
 את להוריד נא, הוריד לא שעדיין מי .מאד יפה עובדת המערכת. מעוז לשערי מרכזית

 :לשימושכם, השערים אפליקציית

https://goo.gl/fZTz4uiPhone:        https://goo.gl/GiopvdAndroid:  

 המועצה ריסוס עם בעיה הייתה, בריסוס קבוע באופן מטופלת החדשה הגדר - בטחון גדר .4
 .מקצה שהמועצה הריסוסים את יתגבר טחוןיהב. ריסוס קבלן למכרז יצאו אלו בימים שאלו

 השקט ירדן בגבול כאשר, מתוח ובדרום הצפון בגבול טחונייהב המצב כידוע - בטחוני מצב .5
 .המדינות בין פעולה שיתופי וקיימים נשמר

 סמים בהברחות מדובר, לישראל מירדן ההברחות גברו האחרונים בחודשים - הברחות .6
 . נשק והברחות

 ביישובים מניעה פעילות מבצעים והצבא המשטרה עם פ"בשת צים"הרבש - מניעה פעילות .7
 .האזורי מהפרדס חקלאית גניבה שיבשו טחוןיהב רכזי החודש. גנבים חוליות מול אל

 מילואים ימי תחת רק יאומנו הכוננות כיתות כי ל"צה החלטת מאז - כוננות כיתת אימון .8
 לאימון להגיע יכולים היינו בעבר. רגילים שהיינו ממה פחות מתאמנת כ"הכ(, ביטוח נושאי)

 היינו בהתנדבות כשהתאמנו(, ובצדק) מאושר לא הנושא היום, מ"ימ ללא בהתנדבות
 דבר לכל חייל כ"הכ חבר, מילואים ביום מתבצע האימון כאשר, לאומי ביטוח י"ע מבוטחים

 נפגעו כ"כ חברי שבהם עבר מקרי לאור התקבלה ל"צה של ההחלטה. ט"משהב י"ע ומבוטח
 בימי) לכיש פ"בבא יומי דו אימון יתקיים דצמבר בחודש .אותם לבטח בעיה והייתה באימון

 .ומשמעותי אינטנסיבי אימון ...(מילואים

 צבאי שוטף בטחון רכז - הופמן איתי ,השקט שישמר

 
 

 
 

https://goo.gl/fZTz4u
https://goo.gl/Giopvd
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 05.11.19מתאריך  06' מס כללית אסיפה רוטוקולפ

 .20מספר החברים המשתתפים באסיפה:  .224מספר חברי האגודה ליום האסיפה: 
 גור מלמד.: נבחר האסיפה למזכיר .סופי אביסרור: הנבחר האסיפה ר"ליו

 

 סדר היום של האסיפה:

 2018הצגה ואישור מאזני הקיבוץ לשנת  :1סעיף 

 מכירת דירות לנקלטים בשכונת ותיקים :2סעיף 

 

 החלטות:

הדוחות הכספיים של קיבוץ מעוז חיים : 2018הצגה ואישור מאזני הקיבוץ לשנת  :1סעיף 
הוצגו ע"י רו"ח חיים הרשקו. החברים הצביעו על הדוחות בהצבעה גלויה באסיפה.  2018לשנת 

 אושרו. 2018ברוב קולות המצביעים הדוחות הכספיים לשנת 

אל סיגל הציג את הצעת צמ"ד וההנהלה : מכירת דירות לנקלטים בשכונת ותיקים :2סעיף 
למכירת דירות לנקלטים בשכונת ותיקים. הוחלט כי ההצעה תועבר להצבעה בקלפי. מצביעים 

 כלל החברים.

 

 להלן תוצאותיה: 12.11.19-11ההצבעה בקלפי נערכה בתאריכים 

 מכירת דירות לנקלטים בשכונת ותיקים :2סעיף 

  4 –, נגד 50  –בעד 

ברוב קולות המצביעים התקבלה החלטת המזכירות והצעת צמ"ד למכירת דירות 
 בהתאם להצעה המפורטת.לנקלטים בשכונת ותיקים 

 מכלל החברים. 24% , המהווים224חברים מתוך  54הצביעו 
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 אוקטובר בחודש הנפטרים לזכר - זכרון רנ

  16/10/1938 גפני – וישנבצקה צביה
 06/10/1964 טל אראלה

  11/10/1973 ורדי מנחם
 11/10/1973 יהלום( שוקה) יהושע

 12/10/1973 הראל דוד
 15/10/1973 דפנא אהוד
 06/10/1977 גל הדר

 22/10/1980 אופק( ירח) ירחמיאל

 06/10/1981 טוב-לב יאיר
 22/10/1991 ליפשיץ ישראל

  02/10/1996 אילת ישי
 03/10/1996 רופא מלכה

 13/10/1999 אריאלי ברל
  03/10/2000 לונטל מניה

 02/10/2012 סלפק רבקה
  12/10/2012 מור פלג

 
 
 נובמבר בחודש הנפטרים לזכר - זכרון נר

 07/11/1952 בולאי פריץ
 08/11/1952 סלוצקי אסף

 08/11/1952 הרמן דורית
 08/11/1952 טמבור צילה
 08/11/1952 כדורי שיזף
 28/11/1966  גפני בעז

 08/11/1972  גופמן טובה
 21/11/1972 פרג יעקב
 23/11/1977 שחם גדעון

  19/11/1979 ריימן אליעזר
 25/11/1979 גת צבי

  03/11/1984  אנקורי שלמה
 
 
 
 
 

 13/11/1984  יואלי אבי

  18/11/1991' הרשקוביץ גיטה
 25/11/1991 גונן דבי

 03/11/1992 והבה אורה
 18/11/1992 לוריא אליהו
 24/11/1993 עוז ניסים
 18/11/2007 סלוצקי מנדל
  17/11/2010 אופק'( פיצ) פנינה

 23/11/2014 דוכס חוה
  03/11/2017 קורן עוזי

 13/11/2018דליה )דלי( צם 
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 נועם לב טוב,ו סהר אביסרור  למאיה רפאל,

 ,ברכות לרגל גיוסכן לשירות צבאי

 שימרו על עצמכן ושובו אלינו במהרה.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 שושי, אופק יפתח, סולודר זיוה: נובמבר-אוקטובר יםברכות לילידי חודש

 אבי, גזיאל יורם, גולן שחף ,גולן נוימן רונית, אריאלי לויטל, שלו עמוס, בוקי

 יפה, עובד עזרא, סולץ שמידט, יוחאי דניקו ,גרינברג אינה, גלבוע יוסף, גל

 שרה, דן רונית, שמואל עזרא, שחם נמרוד, קדר עפר, פיטוסי ליאב, בירן פוקס

 שרון, ברדה לוי, יעל רן, כהן צפריר, כהן חנה, חורש ניצן, הופמן רעות, הולצר

, חורש מלכה, כהן ירון, זכאי תמר, גודינגר קרין ,דדון טני, טל בתיה, אלוק

, חדד נגה, ניב יעל, נחום מעין, מרדכייב ליפשיץ, איציק יונה, גזיאל רותם

רפאלי, סמיון  חוה ,רפאל חנה, קינן אורי, ורד אלונה, סיגל לנה ,שמואל אלון

  .חרמושין, שהם כץ

, כהן כהן, רומי נעמה, טל גוני, דפנא יערה, גרינברג עומר, אלוק אסף: ולילדים

, מרדכייב גילי פיטוסי, איתמר, פיטוסי אדיר, מור שלו, מור להב, כהן שיזף

 זיו, בראון יותם, פיטוסי אוראן, סיגל ניתאי, פוקס גיא, עמית יהלי, נחום ראם

 טל. אבישי, גרינברג נועם, גרינברג הגר, חורש
 

 

 בברכות ואיחולי מזל טו


